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Психологическая готовность применения инноваций в инженерном вузе 

Аннотация: Доклад посвящён проблеме психологической готовности преподавателей инженерного 

университета применять современные инновационные технологии обучения. Автор рассматривает три 

парадигмы передачи социокультурного опыта, сложившиеся к настоящему времени. Обосновывает 

необходимость использования диалогических, иммерсивных технологий обучения. Автор показывает 

сложную структуру психологической готовности, выделяет когнитивный, эмоциональный и поведенческий 

компоненты. 
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Psychological Readiness to Application of Innovations in the Engineering University 

Abstract: The report studies the problem of psychological readiness of the engineering educators of a university  

to use the modern innovative teaching technologies. The author investigates three paradigms of the sociocultural 

experience transfer that have been developed at present. The need to use the interactive, immersive learning 

technologies is justified. The author reveals the complex structure of the psychological readiness and identifies the 

cognitive, emotional and behavioural components. 


